
Wypowiedź dotyczącą projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr 

XVII/465/19 Rady Miejskiej Wrocławia w sprawie budżetu Miasta na 2020 

rok (wraz z autopoprawką) - druk nr 634/20 

"Panie Prezydencie, Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni,  

 

Pośród słusznych zmian budżetowych m.in. dostosowujących Wrocławia do 

obecnego stanu epidemicznego, możemy niestety znaleźć wydatki, które 

budzą wątpliwości.  

 

Oto one: 

 

-Punkt 8, w Zmianie Planu Wydatków, dotyczy m.in. podwyżek pensji 

pracowników CUI we Wrocławiu.  

 

W sytuacji w której nasza gospodarka stoi, środki budżetowe topnieją, 

zadłużenie Wrocławia sięga łącznie ze spółkami 4 mld złotych, a w sektorze 

prywatnym rozpoczynają się zwolnienia grupowe, rozmowa o podwyżkach 

płac jest łagodnie rzecz ujmując nieroztropna i sądzę, że nawet osoby, 

których te podwyżki dotyczą po głębszym zastanowieniu, przyznają mi rację. 

 

-Punkt 12, w Zmianie Planu Wydatków dotyczy przeznaczenia 750 tys zł na 

prowadzenie polityki informacyjnej Miasta w ramach portalu Wrocław.pl.  

Skąd ta potrzeba? 

 

Przecież polityka informacyjna Wrocławia jest dzisiaj w pewnych aspektach 

na poziomie wyższym niż kiedykolwiek. Idąc do sklepu słyszę Prezydenta z 

megafonów Straży Miejskiej, włączając radio słyszę pana Prezydenta 

wypowiadającego się w imieniu spółki MPWiK, otwierając komputer widzę 

pana Prezydenta w mediach społecznościowych. Warto też wspomnieć o 

kampaniach w lokalnych mediach promujących komunikacyjne rozwiązania 

Prezydenta. Doszło nawet do tego, że niektóre media nie udostępniają 

wypowiedzi polemizujących z obecną polityką pana Prezydenta.  

Myślę więc, że te pieniądze można wydać na wiele innych, lepszych 



sposobów. Jeśli chcecie Państwo lepszej komunikacji to warto zacząć 

odpowiadać na pytania i interpelacje radnych, w czasie i na temat.  

 

-punkt 20, w Zmianie Planu Wydatków, dotyczy przeznaczenia dodatkowych 

750 tys zł. na bieżącą działalność Straży Miejskiej. 

 

Z dokumentów, które udostępniono mi na komisji budżetu i finansów 

wynika, że część z tej kwoty ma być przeznaczona na opłaty związane z 

dzierżawą siedziby SM przy ul. Na Grobli (należącej do gminy Wrocław).  

Jak to możliwe, że w rocznym, 24 milionowym budżecie wrocławskiej Straży 

Miejskiej, nikt nie uwzględnił kosztu dzierżawy siedziby Straży? 

 

-punkt 44, w Zmianie Planu Wydatków, dotyczy 40 tys złotych 

przeznaczonych na obniżenie parcia hydrostatycznego Narodowego Forum 

Muzyki. Myślę, że wrocławianie powinni wiedzieć z czyich błędów wynikają 

te wydatki. Niestety nie otrzymałem jeszcze odpowiedzi na pytanie zadane 

w czasie komisji dotyczące tej sprawy. 

 

Z uwagi na powyższe argumenty i z troski o pieniądze wrocławian, które 

moim zdaniem w części zostaną wydane zbyt lekkomyślnie, jestem 

zmuszony do wstrzymania się od głosu w głosowaniu nad ww. uchwałą. 

 

 

 

Pozdrawiam 

Robert Grzechnik Radny Rady Miejskiej Wrocławia 

 
 


